
Tiedoksi merkittävät asiat 

Vammaisneuvosto 26.9.2018 

1. Hyvinvointimessut järjestetään Vantaan Energia Areenalla 13.10. Vammaisneuvostolla on ständi 
muiden Vantaan kaupungin toimijoiden kokonaisuudessa. Vammaisneuvoston ständille tarvitaan 
vapaaehtoisia keskustelemaan messukävijöiden kanssa: vapaaehtoisiksi ilmoittautuivat Helena 
Forssell ja Olof Ekblom. Vapaaehtoisille (ja tarvittaessa henkilökohtaisille avustajille) tarjotaan 
lounas; sihteeri selvittää mahdollisuutta etukäteen ostettuihin lounaskuponkeihin. Osallisuus- ja 
yhteisöpalvelujen messuständin vapaaehtoiset voivat toimittaa vammaisneuvoston roll-upin ja 
esitteet paikan päälle. 

2. Vantaan vammaisneuvoston hallinnointi siirtyy sosiaali- ja terveystoimesta asukaspalveluiden 
toimialalle. Vammaisneuvoston väliaikainen sihteeri on kuntalaispalveluiden osallisuus- ja 
yhteisöpalveluiden yksikön suunnittelija Tuija Mustajärvi. Hänet tavoittaa sähköpostitse 
osoitteesta tuija.mustajarvi@vantaa.f ja puhelimitse 040-0773 203. Ensisijainen sähköposti 
vammaisneuvoston asioissa on kuitenkin edelleen vammaisneuvosto@vantaa.f. Kokouksessa 
esittäytyi myös osallisuuspäällikkö Marjo Nurminen. 

3. Vammaisneuvoston rakentamisryhmä on vuoden 2018 keväällä toukokuun loppuun mennessä 
antanut yhteensä seitsemän (7) lausuntoa. Lausunnot liitteenä. 

4. Kutsu vammaisneuvostolle Tikkurilan aseman ympäristön suunnitteluun liittyvään tilaisuuteen 
Tikkurilassa 2.10. klo 17-19.30 (tarkoitus valita 1 edustaja + 1 varaedustaja). Todettiin, että 
ajankohta on monelle vammaisneuvoston jäsenelle huono. Päätettiin, että vammaisneuvostoa 
tilaisuudessa edustaa asiantuntijaedustaja Ifa Kytösaho. 

5. Kutsu vammaisneuvostolle Uudenmaan kuntien vaikuttajatoimielinten yhteiseen työseminaariin 
Lumossa 21.11. klo 17-20 (tarkoitus valita 1 edustaja). Päätettiin valita edustajaksi 
vammaisneuvoston puheenjohtaja Kari Ali-Yrkkö. 

6. Vammaisneuvoston roll-up ja 100 kpl esitelehtistä tilattu, pyrkimys on saada ne käyttöön 
Hyvinvointimessuille 13.10. 

Vammaisneuvoston jäsenten esille nostamia asioita:

7. Seurakuntavaalit on tulossa; seurakunnan edustaja jakoi asiaan liittyvän mainoslehtisen. 
8. Vammaisneuvosto haluaa äänensä kuuluviin henkilökohtaisten avustajien palveluntuottajien 

kilpailutuksessa. Palvelupäällikkö Päivi Keskinen kirjasi toiveen ylös. Todettiin, että yleisemminkin 
vammaisia henkilöitä koskevat kilpailutukset olisi aina hyvä olla esillä vammaisneuvostossa. 

9. Tiedusteltiin, onko Tikkurilaisen Mehiläisen ovista tehty reklamaatiota. Puheenjohtaja totesi, että 
rakentamisryhmä käy katsomassa tilannetta. 

10. Tiedusteltiin Tikkurilan uimahallin korjauksesta: miten tarkastetaan, miten vammaistilat ja 
esteettömyys otettu huomioon. Tällä hetkellä uimahalli suljettu. Puheenjohtaja totesi, että 
rakentamisryhmältä ei ole kysytty kommentteja ja pyysi Ifa Kytösahoa selvittämään asiaa. 
Todettiin, että olisi hyvä saada lista, mitä kaikkia reklamaatioita ollut tiloista aiemmin, joskin 
korjaussuunnitelmat on tässä vaiheessa jo tehty. Esteettömyyskartoitus joka tapauksessa tehtävä.
Kytösaho kertoi, että Itä-Vantaalle pitäisi valmistua uusi uimahalli vuonna 2023. 

Seuraava kokous 31.10.2018
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